
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte, SPF Seniorerna Vattudalen, tisdagen den 12 december 2023. 

Närvarande: Staffan Oscarsson, Marie-Louise Oscarsson, Kurt Solem, Anders Andrée, 
Eva Bredin, Jan-Ola Bergkvist 
 
§1            Mötets öppnande 
Ordförande Staffan Oscarsson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 
 
§2           Anmälan av övriga frågor 
Staffan hade två frågor : Om vi skall bidra med att få hit Östen med Resten och om vi skl 
flytta styrelsemötena till måndagar. 
 
§3           Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes 
 
§4           Val av justerare och sekreterare 
Anders Andrée valdes till justerare och Jan-Ola Bergkvist till sekreterare 
 
§5           Genomgång av föregående protokoll 
Föregående protokoll lästes upp, godkändes och lades till handlingarna 
 
§6           Medlemsrapport 
SPF Vattudalen har nu 243 medlemmar och två till är visst på gång 
 
§7           Ekonomi 
Ekonomin är ungefär som vid föregående möte, men nästa år kan bli svårare beroende på 
att bidragen till kulturen minskar. Det gör att Vuxenskolan får mindre pengar och eftersom vi 
utnyttjar deras lokaler så kommer det säkert att påverka oss 
 
§8           KPR-frågor 
Ett KPR- möte hölls den 7/12 då bl.a Rickard Persson från teknik- och serviceförvaltningen 
informerade. 
Den 15/2 2024 kommer KPR att ha ett heldagsmöte med information från flera kommunala 
förvaltningar. 
Vi diskuterade om Marie-Louise O kunde väljas till ny ordinarie ledamot i KPR. 
 
§9           Diverse inbjudningar 
Det är få anmälda till revyresan till Östersund i januari. Den kanske måste ställas in. 



 
 
 
 
§10         Mattcurling 
Det går trögt med bidragen, men Kurt tror det ordnar sig. Offerten är förlängd till den 24/12 
 
§11         Studieverksamhet 
Inget nytt före jul. Vid mötet i januari kan det komma förslag. 
 
§12        Månadsmötet/Julbordet 
Till julbordet den 19/12 dukas för ca. 70 personer. Barbro- och Jan Rönngren underhåller. 
 
§13        Program och resekommite 2024 
Samma information som vid förra mötet. Dans och bugg möjligheter på Saga fredagar 
13.00-15.00.Start 19 jan.2024 
Eventuell resa till Döda Fallet för att se föreställningen om Lapp Nils i sommar. Däremot är 
det klart att Sven-Erik Pira inte kommer och berättar om sin flygning. Vid månadsmötet den 
30/1 2024 kommer Karin Johansson och berättar om familjejuridik. 
 
§14         Valberedningen 
Ingen från valberedningen deltog i mötet, men Kerstin och Birgitta är i full gång med sin 
uppgift. 
 
§15             Övriga frågor 
Det beslutades att styrelsemötena skulle flyttas till måndagar. SPF Vattudalen ansågs också 
kunna bidra med en summa för att få hit Östen med resten. 
 
§16             Fika vid nästa möte 
Staffan Oscarsson ordnar fikat till nästa styrelsemöte 
 
§17             Mötets avslutande 
Staffan tackade och avslutade mötet 
 
 
Vid protokollet                                                                                     Justerare 
 
 
 
Jan-Ola Bergkvist                                                                          Anders andrée 
 
 


